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VOORSTEL VAN RESOLUTIE

– van de heer Carl Decaluwe, mevrouw Margriet Hermans en de heren Kris Van Dijck, 
Dany Vandenbossche en Bart Caron –

betreffende de huidige duur van de zendvergunningen van de 
particuliere radio-omroepen, de opmaak van een nieuw radiofrequentieplan

en de stimulering van de digitalisering van de radiosector
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TOELICHTING

 
DAMES EN HEREN,

Normaal gezien rest de landelijke commerciële radio-
zenders nog drie jaar voor hun zendvergunning ver-
valt. Een nieuwe erkenningsronde zou een delicate 
opdracht kunnen worden. 

Ondertussen is de hergroepering van de regionale 
radiostations nog niet voltooid. Dat is een proces dat 
zeer traag verloopt. 

Bij de lokale zenders is de malaise algemeen. De 
komst van de nationale commerciële zenders is nog 
altijd niet verteerd. Met de frequentiewijzigingen 
van 2003 werden de meeste problemen niet opgelost, 
want de frequentieband 104.9 – 107.9 MHz bleef 
onveranderd. Dat probleem afzonderlijk oplossen, 
is niet mogelijk zonder een volledige evaluatie van 
het FM-frequentieplan. Een extra feit is dat recent 
vijftien nieuwe frequenties erkend werden voor negen 
jaar. Voor de overige erkenningen zou over vijf  jaar 
een nieuwe erkenningsronde moeten worden georga-
niseerd. 

We kunnen de situatie als volgt samenvatten: 

– in 2010 vervallen de erkenningen van de landelijke 
commerciële radio’s en van de provinciale radio’s;

– in 2013 vervallen de zendvergunningen van de 
meeste lokale zenders, uitgezonderd die van de 
bovenvermelde vijftien recente erkenningen die 
vervallen in 2016.

Een ander relevant element in dit debat is de digi-
talisering van de radiosector. Op dit moment ver-
loopt die nog erg traag omdat er onder andere wordt 
gewacht op de evolutie in de automobielindustrie. 
De digitalisering van de autoradio’s is immers een 
determinerende factor. Over enkele jaren zal het 
vermoedelijk mogelijk zijn om via bewezen digitale 
technieken het volledige private radiolandschap een 
nieuwe start te geven. 

Tegen die tijd is er ook een duidelijker beeld van de 
leefbare lokale omroepen en de inpassing in een digi-
taal frequentieplan.

Momenteel wordt de omzetting voorbereid van de 
nieuwe EU-richtlijn Audiovisuele Mediadiensten in 
de Vlaamse mediadecreten. Pas over enkele jaren zul-
len we de gevolgen kunnen evalueren van de moge-
lijkheden die deze nieuwe decreetgeving biedt aan de 
radiosector. 

Een verlenging van de erkenningen van de private 
radio-omroepen zou een eventuele oplossing kunnen 
bieden voor bovenvermelde problemen, vooral om de 
overgang naar digitalisering grondig voor te bereiden 
en uit te werken. 

Het lijkt de indieners daarom relevant dat de Vlaamse 
Regering dit denkspoor ten gronde verder onder-
zoekt.

Carl DECALUWE

Margriet HERMANS 

Kris VAN DIJCK

Dany VANDENBOSSCHE 

Bart CARON 

_____________
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VOORSTEL VAN RESOLUTIE

Het Vlaams Parlement,

– gelet op: 

1° de decreten betreffende de radio-omroep en de 
televisie, titel III – De particuliere omroepen 
erkend door de Vlaamse Gemeenschap, hoofd-
stuk I – De particuliere radio-omroepen, geco-
ordineerd op 4 maart 2005 (Mediadecreet); 

2° het besluit van de Vlaamse Regering van 1 sep-
tember 2006 houdende bepaling van het aan-
tal particuliere landelijke, regionale en lokale 
radio-omroepen dat kan worden erkend en 
houdende de opstelling van het frequentieplan 
en de vaststelling van de frequentiepakketten 
en de frequenties die ter beschikking worden 
gesteld van de particuliere landelijke, regionale 
en lokale radio-omroepen (Frequentiebesluit 
particuliere radio-omroepen);

3° het besluit van de Vlaamse Regering van 30 
maart 2007 betreffende de procedure en de 
aanvullende kwalificatiecriteria en voorwaar-
den voor de erkenning van particuliere lande-
lijke, regionale en lokale radio-omroepen;  

– overwegende dat:

1° de erkenningen voor particuliere radio-omroe-
pen telkens verleend zijn voor negen jaar, met 
ingang van de datum van de inwerkingtreding 
van de zendvergunning. Daardoor zijn er ver-
schillende vervaldata;  

2° er behoefte is aan een algeheel plan dat de 
problemen op de verschillende uitzendniveaus 
aanpakt en dat als uitgangspunt één datum 
heeft waarop nieuwe frequenties aan alle 
erkende particuliere radio-omroepen worden 
toegewezen; 

3° het nog een tijd zal duren voor er op Europese 
schaal duidelijkheid is over welk digitaal uit-
zendsysteem de bovenhand zal krijgen;

4° met de komende overgang naar digitalisering 
het aanbod aan nationale commerciële zenders 
vergroot kan worden, waardoor controverses 
kunnen worden vermeden;

– vraagt de Vlaamse Regering: 

1° na te gaan in welke mate het wenselijk is om 
alle bestaande zendvergunningen te verlengen;

2° tijdig de nodige voorbereidingen te treffen 
opdat een nieuw frequentieplan kan worden 
opgesteld tegen het moment van een nieuwe 
erkenningsronde; 

3° te onderzoeken welke maatregelen genomen 
moeten worden om de digitalisering van de 
radiosector te stimuleren.

Carl DECALUWE

Margriet HERMANS 

Kris VAN DIJCK

Dany VANDENBOSSCHE 

Bart CARON 

_____________


